
Notitie zienswijze sportaccomodatieplan         

 
Geachte leden van de commissie en raad, 
 
Reden voor het het verschijnen op de hoorzitting is het sportaccomodatieplan welke aan de 
raad is voorgelegd. 
 
Ik wil starten met aanmerkingen op het hele proces, wij zijn namelijk niet geïnformeerd over 
het plan en hebben daarom ook niet een zienswijze in kunnen dienen. 
Aangezien het plan grote negatieve invloed heeft op onze vereniging zijn wij onaangenaam 
verrast; niet alleen door de inhoud van de nota, maar ook het feit dat wij nergens in mee zijn 
genomen. 
Waar wij nog wel zijn geinformeerd over en hebben geparticipeerd in het nieuwe 
subisidiebeleid en de sportnota, komt deze nota als donderslag bij heldere hemel. 
Jammer, want wij dachten aan de Gemeente een partner  te hebben die meedenkt, wij 
hebben ook initiatieve ondernomen om, met subisidie, invulling te geven aan het nieuwe 
beleid. 
 
Hierbij wil ik namens OKK onze zorgen over het plan voorleggen. 
 
Allereerst willen wij benadrukken dat het plan, in tegenstelling tot hetgeen genoemd in het 
plan, niet in samenwerking met de verenigingen tot stand is gekomen, aangezien wij niet zijn 
gehoord en geïnformeerd.  Door een collega-binnensportvereniging zijn wij geinformeerd 
over het bestaan van het plan. 
 
Verder missen wij op de inhoud aansluiting met de sportnota. Waar daarin nog wordt 
gesproken over haronisering van de tarieven, komt deze verhoging uit de lucht vallen en is 
naar ons inzien geen sprake van een consistent beleid. 
Dat is erg jammer, want op deze manier weten wij niet wat ons nog meer boven het hoofd 
hangt en kunnen ook wij geen langdurig beleid maken. 
 
Dan de inhoud van het pan. Wij maken ons ernstig zorgen over de enrome inpact van de 
voorgestelde tariefsverhoging. Alhoewel nog niet duidelijk aangegeven zal de Gemeente 
terug gaan treden in beheer en toezicht van de accomodaties. Dat heeft nu al grote financiële 
consequenties, een gymnastiekvereniging heeft specifieke toestellen nodig die veel geld 
kosten, maar die niet meer passen in het standaard toestlplan voor basisscholen, want dat is 
nu de norm hebben wij begrepen. Vervanging en onderhoud zorgen hierdoor tot een nog 
zwaardere druk op onze financiële huishouding, meer nog dan de tariefsverhoging. 
In een gesprek ovr de harmonisering van de tarieven is wel aangegeven door de wethouder 
dat er in geval van nood een potje is, maar dat staat niet zwart op wit en heb ik ook nergens 
meer terug kunnen vinden in welke nota dan ook. 
 
De tariefsverhoging betekent een verhoging van procentueel ca.17%. Het jaarlijkse bedrag 
wat daarmee is gemoeid is ruim 12% van onze huidige contributieinkomsten. Dit alles nog 
los van de inflatiecorrectie! Wij kunnen niet anders dan de tariefsverhoging doorbelasten 
aan onze leden. Wij willen graag invulling geven aan het doel om het sporten laagdrempelig 



en betaalbaar te houden, maar met dergelijk forse contributieverhogingen wordt dat een 
lastig verhaal, ook nog los van de gevolgen van onderhoud en vervanging van toestellen. 
 
Wij vinden het triest om te lezen dat het college zelf de huidige tarieven als “maatschappelijk 
vriendelijk geprijsd” bestempelt en dat de lagere tarifering geen “specifiek knelpunt” vormt. 
(Beide opmerkingen zijn terug te lezen op pag. 31) De huidige tarieven zorgen niet voor een 
(begrotings-)tekort,  maar moeten wel omhoog? 
 
In het verlengde hiervan willen wij ook de capaciteit van De Drie Maenen onder de aandacht 
brengen, waar u spreekt over een ‘voldoende bezetting’ komen wij in de praktijk ruimte te 
kort, wij zoeken ons heil nu buiten Ouderkerk aan den IJsel. Ook dit brengt logistieke en 
financiële problemen met zich mee. 
Wat ons verder opvalt is dat het tarief voor De Bakwetering en De Drie Maenen gelijk is, 
waar de zaal in De Bakwetering de grote heeft van 4 volleybalvelden heeft De Drie Maenen 
er 3, een kleinere zaal dus. 
 
Wij hopen dat het duidelijk is dat ik hier sta voor het belang van onze vereniging en de leden. 
Wij vinden ons maatschappelijk betrokken, als organisatie die mede dankzij de inzet van 
veel vrijwilligers het sporten binnen de Gemeente mogelijk maakt en graag wil blijven 
maken.  
Wij kunnen dit alleen volhouden als we ook de Gemeente als betrouwbare ,voorspelbare 
partner èn facilitator naast ons hebben staan.  
Helaas wordt met dit plan de spijke volledig mis geslagen. 
 
Wij roepen u daarom met klem op om u in te zetten om dit sportaccommodatieplan van tafel 
te halen en het college op te dragen nu, in samenwerking met de verenigingen, één 
allesomvattend toekomstgericht en toekomstbestendig plan op te stellen, waarbij er van uw 
kant steeds zicht moet zijn op de voortgang en het proces. Wij zien daarvan de noodzaak en 
zullen daarin onze verantwoordelijkheid nemen. Op onze constructieve medewerking kunt u 
rekenen. 
 
Dank voor uw aandacht. 
 
 
 


